
 

P R O T O K Ó Ł  NR  VI/19 
Z OBRAD VI SESJI ZWYCZAJNEJ  

RADY GMINY PŁASKA 
Z DNIA 31 MAJA 2019 R. 

 
           Obrady VI sesji zwyczajnej otworzyła o godz. 13:05 Przewodnicząca Rady Gminy 

Alicja Polkowska (obrady sesji odbyły się w sali konferencyjnej budynku Gminnego Ośrodka 

Kultury w Płaskiej).   

Przewodnicząca Rady Gminy – Alicja Polkowska powitała Wójta Gminy Płaska – 

Wiesława Gołaszewskiego,  Sekretarza Gminy – Macieja Zdancewicza, Skarbnika Gminy – 

Elżbietę Krauze, Kierownika GOPS – Alinę Muraczewską, Dyrektora Szkoły – Dariusza 

Sudyk, Komendanta Placówki Straży Granicznej – mjr SG Andrzeja Mielziuk oraz Radnych, 

Sołtysów, zaproszonych gości.  

 

 Ad.2. 

            Następnie Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad sesji, który  przedstawiał się 

następująco: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

6. Raport Wójta Gminy Płaska o stanie Gminy Płaska za rok 2018: 

a) przedstawienie Raportu o stanie Gminy Płaska za rok 2018, 

b) debata nad raportem, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Płaska wotum zaufania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok i 

uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok:  

a) odczytanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy, sprawozdania finansowego, 

informacji o stanie mienia gminy Płaska;  

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku,  

c) dyskusja nad sprawozdaniem,  

d) głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2018 r.  

e) głosowanie nad uchwałą w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2018 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Płaska 

na lata 2019 – 2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płaska na 2019 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i 

określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy 

Płaska na rok 2019. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za umieszczanie reklam na mieniu 

gminy. 



13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody na 

terenie gminy Płaska w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na terenie Gminy Płaska na lata 2019-2029. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na 

okres powyżej 3 lat. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XI/80/15 Rady Gminy Płaska z 

dnia 3 grudnia 2015 r w sprawie opłaty miejscowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Punktu 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomnika przyrody. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/157/17 Rady Gminy Płaska z 

dnia 12 czerwca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Płaska dla 23 obszarów w miejscowości 

Płaska. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie                

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych (cały skład Rady), co wobec ustawowego składu Rady 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag i w wyniku głosowania został jednomyślnie                 

15 głosami “za” zatwierdzony, po  czym przystąpiono do jego realizacji. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 
 

Ad.3.  

 Radny Marek Juszkiewicz zgłosił uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Zaznaczył, 

iż w punkcie „Wolne wnioski” brakuje jego wypowiedzi na temat przejęcia drogi przez Urząd 

Marszałkowski oraz to, że wypowiedź Radnego Demskiego jest zapisana w skrócie.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż protokół jest skrótem pełniącym rolę 

pomocniczą i nie odzwierciedla każdego wypowiedzianego słowa czy zdania. Do protokołu z 

sesji dostępne są nagrania.  

Zaproponowała przegłosowanie dopisania uwag Radnego Juszkiewicza dotyczących 

dyskusji na temat drogi oraz wypowiedzi Radnego Demskiego. 

Radni w wyniku głosowania 15 głosami „za” przyjęli uzupełnienie uwag do protokołu 

z poprzedniej sesji. 

Następnie Radny Juszkiewicz zaznaczył, iż głosowanie nad przyjęciem protokołu z 

uwagami nie powinno odbyć się, ponieważ może ktoś mieć uwagi po naniesieniu korekty. 

Zaproponował przeniesienie głosowania na kolejną sesję.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż porządek obrad został przyjęty, a 

uwagi zostaną uzupełnione zgodnie z nagraniem. 

Radca Prawny zaznaczył, iż złożony przez Radnego wniosek o uzupełnienie w 

protokole jego wypowiedzi został uwzględniony. Protokolant uzupełni protokół i naniesie 

uwagi zgodnie z nagraniem. Obecnie głosowanie odbywa się nad całym protokołem. W wielu 



samorządach radny zgłaszając poprawkę o uzupełnienie protokołu dokładnie cytuje 

uzupełnienie. Na przyszłość, Radca zaproponował możliwość wprowadzenia, po ukazaniu się 

protokołu, wniosku prostowania protokołu w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady z 

bardzo precyzyjnie określnymi na piśmie wypowiedziami jakie mają być ujęte. 

Przewodnicząca będzie mogła wówczas odwołać się do wypowiedzi i od razu wpisać 

uzupełnienie w protokół. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Radni w wyniku głosowania przyjęli protokół z 

poprawkami 13 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymuję się” (M. Juszkiewicz, E. Skubis). 

Imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 4. i 5. 

Radny Grzegorz Demski zwracając uwagę na zły stan techniczny ujęć wody na terenie 

Gminy, przygotował i rozdał wszystkim listę miejsc do których można wysłać prośbę o 

dofinansowanie do nowych lub modernizację istniejących wodociągów. W związku z 

powyższym zaproponował, za zgodą radnych, napisanie pism do miejsc wymienionych na 

liście. 

Radny Grzegorz Demski zwrócił się, również z zapytaniem dotyczącym udziału 

Gminy Płaska w projekcie polegającym na „Kompleksowym wsparciu Gospodarki Wodno-

Ściekowej i zwiększenia dostępności do linii wodociągowych oraz poprawy jakości wody 

pitnej” – termin składania wniosków upływa w dniu dzisiejszym tj. 31.05.2019.  

Wójt Gminy poinformował, iż Gmina Płaska nie bierze udziału w w/w projekcie, 

ponieważ nie ma takiej możliwości ani prawnej ani formalnej. Jest to nabór uzupełniający do 

RPO i dotyczy wyłącznie gmin będących w Krajowym Programie Ochrony Środowiska. 

Gmina Płaska nie jest w KPOŚ i ma poniżej 5 tys. mieszkańców co wyklucza ja z 

dofinansowania. Jesienią ubiegłego roku były prowadzone rozmowy z Marszałkiem i 

Dyrektorem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w celu ustalenia możliwości 

udziału w dofinansowaniu. Niestety w projekcie udział biorą wyłącznie duże gminy wiejskie 

oraz miasta. Gmina Płaska musi poczekać na nabór dla małych gmin. 

 

 

Ad.6.a-c.  

Wójt Gminy Płaska – Wiesław Gołaszewski przedstawił „Raport o stanie Gminy 

Płaska za rok 2018” w skrócie omawiając najważniejsze punkty. Raport zawiera przekrojowe 

informacje o gospodarce gminy, sytuacji finansowej, społecznej, mieniu, finansach, ochronie 

środowiska oraz zadaniach zakładów budżetowych i podmiotów prawnych, które są powołane 

przez gminę, obsługują sprawy samorządowe i podlegają z ustawy o samorządzie gminnym 

m.in. szkoła, biblioteka, Gminny Ośrodek Kultury, Samorządowy Zakład Gospodarki 

Komunalnej. W ubiegłym roku wykonanie budżetu było bardzo dobre „wzorcowe”. 

Wszystkie wskaźniki zostały osiągnięte zgodnie z założeniami. Zadania zostały zrealizowane 

w całości, a nie wykonanie niektórych było związane z przesunięciem terminu płatności 

zadania na rok kolejny 2019. Została wypracowana nadwyżka budżetowa w wysokości ponad 

milion zł co jest bardzo dobrym wynikiem przy finansach Gminy Płaska. Dochody Gminy 

stoją w miejscu od około 12 lat, co widać po subwencji wyrównawczej kształtującej się na 

poziomie ok 800 tys. zł. Ceny i wydatki ciągle rosną, a fundusze gminy nie. Nie pomaga temu 

sytuacja demograficzna, społeczna, ponieważ ciągle ubywa młodych ludzi. Gmina Płaska 

oddalona jest od pobliskich miast w związku z czym młodzież coraz częściej poszukuje 

miejsc pracy poza gminą i tam pozostaje. Nie ma możliwości na zwiększenie dochodów, 



jedynie wsparcie dla małych gmin ze stromy Państwa, mogłoby pomóc, a takiego nie ma. Z 

roku na rok sytuacja będzie pogarszać się w raz z zmniejszaniem liczby osób 

zamieszkujących te tereny.  

Gmina Płaska ponosi dodatkowe wydatki związane z ochroną i bezpieczeństwem 

przeciwpożarowym. Utrzymujemy Ochotnicze Straże Pożarne – w 2018 roku był to wydatek 

w wysokości  239 tys. zł, w tym środki gminne 142 tys. zł.  Na żwirowanie dróg wydajemy 

rocznie około 200 tys. zł. Gospodarka odpadami czyli ochrona środowiska, zbieranie 

odpadów i ich utylizacja to kwota 365 tys. zł jest ona niska i korzystna ze względu na zawarta 

wcześniej umowę trzyletnią. W 2019 roku wydatki będą znacznie wyższe i przekroczą pół 

miliona zł. W 2018 roku gmina miała bardzo dobry poziom segregacji odpadów, który 

kształtował się na poziomie 65 %. Poziom wymagany za rok ubiegły to 30%. 

Wpływy z podatku rolnego wynosiły w roku 2018 - 6540 zł. Pomimo, że jesteśmy 

gminą wiejską niema na tym terenie usytuowanych gospodarstw rolnych i z roku na rok coraz 

mniej osób młodych decyduje się na przejecie i prowadzenie gospodarstwa. Wpływy z 

podatku rolnego i innych podatków nie są duże i stoją na tym samym poziomie od kilku lat. 

Subwencja oświatowa w obecnym roku wynosi około 2,1 mln zł, a wydatki na oświatę 

czyli szkołę, przedszkole, dowóz dzieci wynoszą 3,4 mln zł. Z budżetu gminy dopłacamy 

ponad 1,3 mln zł. W kolejnych latach, sytuacja nie poprawi się. W związku likwidacją 

gimnazjum i malejącą liczbą dzieci subwencja oświatowa będzie niższa. 

Gmina Płaska realizuje, również program ograniczenia populacji zwierząt 

bezdomnych poprzez sterylizację i kastrację zwierząt posiadających właściciela z terenu 

Gminy Płaska w ramach wspólnego zadania ze Związkiem Komunalnym „Biebrza”. 

 W 2018 roku była realizowana inwestycja związana z adaptacją budynku po byłym 

komisariacie policji na Punkt Przedszkolny. Wydatki wyniosły około 390 tys. zł z 

dofinansowaniem oraz wkładem własnym gminy - niecałe 200 tys. zł. Dodatkowo projekt ten 

wsparty jest projektem miękkim „Idzie szkrab w wielki świat” na wyposażenie obiektu oraz 

obsługę. Wartość projektu to 379 tys. zł. z dofinansowaniem z EFS 322 tys. zł. Realizowana 

była także inwestycja związana budową instalacji OZE w budynkach mieszkalnych. W roku 

ubiegłym przeprowadzony został proces naboru i rekrutacji osób zainteresowanych udziałem 

w projekcie. Natomiast w tym roku zostały przeprowadzone przetargi i będą budowane 

instalacje fotowoltaiczne oraz solarne. Dofinansowano, także OSP w ubrania oraz sprzęt. 

Zakupiono działkę przy Urzędzie Gminy, którą można przeznaczyć pod inwestycje, parkingi 

lub rozwój turystyki. 

 Problem stanowi fundusz alimentacyjny. Gmina nie ma możliwości ścigania 

dłużników z tytułu nie płacenia alimentów z wyroków sadowych. Na tym terenie 

zameldowana jest jedna osoba z zaległością 185 tys. zł. Możemy jedynie wysyłać informacje 

do gminy gdzie zamieszkuje dłużnik. 

 Gmina zajmuje się również wypłacaniem świadczeń wychowawczych 500+, Dobry 

Start, Karta Dużej Rodziny. Natomiast Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej wypłaca zasiłki 

stałe, okresowe, celowe oraz inne świadczenia zgodnie z ustawą o pomocy społecznej. Trudna 

jest sytuacja osób starszych na wsi. Emerytury są niskie, a wydatki na leczenie i życie rosną. 

Brakuje pomocy państwa dla osób starszych. 

 Gminny Ośrodek Kultury ma bardzo szeroki obszar działania - skupia 6 świetlic, CIT, 

stadion ścieżkę rowerową, plaże oraz organizuje imprezy. Koszty finansowania to około pół 

miliona zł.  

 Radny Grzegorz Demski zwrócił uwagę na zły stan wynajmowanych pokoi w Hostelu 

w budynku świetlicy w Płaskiej. Zniszczone podłogi, nieczynna toaleta, brak porządku. 



 Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury – Katarzyna Jadeszko poinformowała, iż 

uchybienia zostały naprawione. Wykładziny są wyprane, w jednym z pokoi wymieniono 

panele na podłodze, naprawiono toaletę, pomalowano ściany oraz przygotowano pokoje do 

sezonu. 

 Wójt Gminy poinformował, iż finansowanie Gminnego Ośrodka Kultury jest niskie, 

około pół miliona zł. Aby pokoje posiadały większy standard należałoby zwiększyć środki o 

kolejne pół miliona, a gmina nie posiada dodatkowych funduszy. Pokoje, GOK utrzymywane 

są z własnych środków, aby gmina miała szansę na rozwój turystyczny. Zaznaczył również, iż 

uchybienia w pokojach zostaną naprawione. 

 Radny Grzegorz Demski zaznaczył, iż pracownik opiekujący się pokojami powinien 

bardziej starannie wykonywać swoje obowiązki. Należy umieścić w pokojach tabliczki z 

napisem, że zniszczenia będzie pokrywał wynajmujący. Przy wymeldowywaniu pracownik 

powinien sprawdzać pokoje czy nie zostały wyrządzone w nich szkody. 

 

 W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Płaska wotum zaufania. 

 Radni w wyniku głosowania  14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymuję się” (M. 

Juszkiewicz) podjęli Uchwałę Nr VI/39/19 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Płaska 

wotum zaufania. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.   

„Raport o stanie Gminy Płaska za rok 2018” dostępny jest na stronie BIP Urzędu Gminy 

Płaska.  

 
 

Ad.7.a-e.  

 Skarbnik Gminy – Elżbieta Krauze przedstawiła wykonanie budżetu za 2018 rok, w 

skrócie omawiając najważniejsze punkty.  

Wykonanie budżetu Gminy Płaska za 2018 r. przedstawia się następująco: 

Wykonanie dochodów gminy za 2018 rok wyniosło 12 484 915,58 zł, w tym: 

- dochody bieżące – 12 455 365,58 zł,  

- dochody majątkowe – 29 550,00 zł, 

 co stanowi 100,52 %, planu.  

Wykonanie wydatków gminy za 2018 rok wyniosło 11 421 233,56, w tym:  

- wydatki bieżące – 10 945 369,45 zł,  

- wydatki majątkowe – 475 864,11 zł, 

co stanowi 95,17%. 

 

Radny Tadeusz Wasilewski opuścił obrady sesji o godz. 14.05. W związku z czym w obradach 

sesji uczestniczy 14 radnych. 

 

Zadania inwestycyjne zrealizowane w 2018 roku dotyczyły: 

- przebudowy dróg gminnych oraz wykonania dokumentacji projektowej na drogi gminne 

i ścieżki rowerowe na kwotę 239 427,35; 

- zakupu gruntu za urzędem – 167 107,00; 

- wykonania dokumentacji projektowej na modernizację budynku po byłej szkole 

podstawowej w Gruszkach na kwotę 9 949,76 zł; 

- budowy placu zabaw przy punkcie przedszkolnym w kwocie 25 000,00 zł.; 



- wykonania dokumentacji projektowej w zawiązku z adaptacją budynku po byłym 

komisariacie na punkt przedszkolny 14 380,00 zł,  

co łącznie daje kwotę 455 864,11. Tym samym plan wydatków majątkowych wykonano w 

61%. Wynika to z faktu, iż przebudowa drogi gminnej dokonana zostanie, zgodnie 

z podpisaną umową, w 2019 r. Pozostałe wydatki majątkowe wykonane zostały w 2018 r 

zgodnie z planem. 

Udzielone dotacje z budżetu Gminy Płaska w 2018 r.: 

- Gminny Ośrodek Kultury - 470 000,00 zł 

- Dofinansowanie zakupu samochodu służbowego dla Gminnego Ośrodka Kultury -             

20 000,00 zł 

- Gminna Biblioteka Publiczna - 120 000,00 zł 

- Dotacja celowa na remont obiektów zabytkowych zlokalizowanych na terenie Gminy  

Płaska - 30 000,00 zł. 

Łącznie dotacje z budżetu gminy wynosiły 640 000,00 zł. 

Dochody Samorządowego Zakładu Budżetowego w 2018 roku wynosiły 616 043,72 

zł, natomiast wydatki 614 350,69 zł. 

Dochody za wynajem szkoły oraz sali gimnastycznej wynosiły 113 904,00 zł i zostały 

przeznaczone na wydatki na poprawę warunków funkcjonowania szkoły. 

Wpływy za odbiór odpadów komunalnych wyniosły 365 251,40 zł. – wykonanie planu 

101,46 %. Poniesione wydatki wyniosły 365 658,10 zł. 

Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatków i opłat lokalnych od osób 

prawnych i innych jednostek organizacyjnych wyniosły 1 854 303,98 zł. – wykonanie planu 

99,16%. Należności wyniosły 1 865 018,45 zł., w tym zaległości wyniosły 11 761,40 zł., 

nadpłaty wyniosły 1 046,89 zł. 

Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków i darowizn, podatku od 

czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych wyniosły 

900 412,01 zł. – wykonanie planu 102,33%. Należności wyniosły 914 588,96 zł., w tym 

zaległości wyniosły 21 147,28 zł., nadpłaty wyniosły 6 970,33 zł. 

 Wpływy z innych opłat: 

- wpływy z opłaty skarbowej wyniosły 10 606,00 zł. – wykonanie planu 106,06%; 

- wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu wyniosły 63 576,18 zł. – wykonanie 

planu 100,12%; 

- wpływy z opłat za zajęcie pasa drogowego oraz od wzrostu wartości nieruchomości 

wyniosły 25 377,85zł. – wykonanie planu 101,51%; 

Udziały w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa 

- podatek dochodowy od osób fizycznych wpłynął w wysokości 1 392 517,00 zł. – 

wykonanie planu 106,35%; 

- podatek dochodowy od osób prawnych - realizacja podatku zgodnie ze sprawozdaniami 

z urzędów skarbowych 16 195,88zł. – wykonanie planu 107,97%. 

Dochody z najmu i dzierżawy (w tym dzierżawa pól łowieckich 4 078,39 zł.; użytkowania 

wieczystego 7 544,00 zł.) i odsetki wpłynęły w wysokości 115 397,67 zł. 

Dochody z tytułu procesu sądowego  ze Spółką "Aquatech", wpłynęły w wysokości 

896 988,22 zł. 

Na dochody majątkowe wpłynęła kwota w wysokości 32 000 zł i dotyczyła budowy 

odnawialnych źródeł energii OZE, był to wkład własny mieszkańców do projektu. 

 

Wydatki bieżące na utrzymanie dróg wyniosły 204 132,34 zł. 



Opłata składek za przynależność gminy do związków międzygminnych w kwocie 

22 619,62 zł. dotyczy: 

- Związku Gmin Wiejskich Woj. Podlaskiego – 771,30 zł.; 

- Lokalnej Grupy Działania – 15 000,00 zł.; 

- Lokalnej Grupy Rybackiej – 1 046,40 zł.; 

- Związek Komunalny Biebrza – 4 708,80 zł.; 

- Szlak Wodny im. Króla Stefana Batorego – 257,10 zł.; 

- Związek Gmin Wiejskich RP – 836,02 zł. 

Wydatki bieżące związane z utrzymaniem jednostek ochotniczych straży pożarnej wyniosły 

213 066,35 zł. 

Długoterminowe zadłużenie Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów na koniec roku 

wyniosło 3 766  655,00 zł. W 2018 roku zmniejszyło się o 601 000 zł. 

Na odsetki oraz obsługę zaciągniętych kredytów wydatkowano kwotę 137 454,22 zł. 

W 2018 r. rezerwy: ogólna w kwocie 69 000,00 zł. oraz celowa na kwotę 31 000,00 zł. 

zostały rozdysponowane w następujący sposób: 

- rezerwa ogólna w kwocie 69 000,00 zł. z przeznaczeniem na: kwota 17 000,00 zł. na zakup 

opału do UG, kwota 17 000,00 zł. na zakup usług pozostałych w UG, kwota 5 000,00 zł. na 

opłatę VAT-T 7, kwota 30 000,00 zł. na bieżące utrzymanie dróg gminnych (w tym: 

9 000,00 zł zakup materiałów, 21 000,00 zł. zakup usług remontowych); 

- rezerwa celowa w kwocie 20 000,00 zł. z przeznaczeniem na wymianę kotła c.o. w Ośrodku 

Zdrowia w Płaskiej. 

Na utrzymanie Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej wraz z filią w Gruszkach 

wydatki bieżące wyniosły 2 864 893,42 zł. 

Koszt dowożenia uczniów z terenu gminy do szkół podstawowych i gimnazjum wyniósł 

221 462,18 zł. 

Wydatki na realizację programu rozwiązywania problemów alkoholowych i zwalczania 

narkomanii wyniosły 55 710,06 zł. 

Wydatki bieżące w kwocie 167 685,81 zł. zostały poniesione na utrzymanie, bieżące 

naprawy oraz konserwację przydomowych oczyszczalni ścieków. 
 

Na dzień 31.12.2018 r. wystąpiły należności wymagalne na kwotę 270 318,28 zł., 

z czego kwota: 

- 13 856,07 zł. dotyczy opłat za wodę – do dnia sporządzania sprawozdania nastąpiła spłata 

należności za wodę w kwocie 8 170,46 zł.; 

- 10 377,40 zł, dotyczy należności podatkowych od osób prawnych - do dnia sporządzania 

sprawozdania nastąpiła spłata należności na kwotę 2,00 zł.; 

- 17 734,28 zł. dotyczy należności podatkowych od osób fizycznych - do dnia sporządzania 

sprawozdania nastąpiła spłata należności na kwotę 2 900,40 zł.; 

- 18 194,84 zł. dotyczy opłat za zajęcie pasa drogowego oraz opłat od wzrostu wartości – 

sukcesywnie następują spłaty ratalne; 

- 197 237,56 zł. dotyczy funduszu alimentacyjnego – dłużnicy nieściągalni, 

- 12 489,13 zł. dotyczy opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi – do dnia 

sporządzania sprawozdania nastąpiła spłata należności na kwotę 3 466,07 zł.; 

- 429,00 zł. dotyczy podatku od działalności gospodarczej osób fizycznych – zgodnie 

z informacją z Urzędu Skarbowego. 

Zobowiązania na dzień 31.12.2018 r. wyniosły 494 389,61 zł i zostały terminowo 

uregulowane. 



Nadwyżka budżetowa za 2018 rok na początku 2019 roku wynosiła 1 063 682,02 zł. 

Skarbnik Gminy oraz Przewodnicząca Rady poinformowały, iż Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Białystoku zaopiniowała pozytywnie przedłożone przez Wójta Gminy 

Płaska sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 r. (Uchwała Nr V-00321-10/19 z dnia 01 

kwietnia 2019 roku).  

Przewodnicząca  Rady poinformowała również, iż opinia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Płaska o wykonaniu budżetu Gminy Płaska jest pozytywna. Komisja Rewizyjna 

wystąpiła z wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2018 rok. Opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białystoku w 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Płaska 

wniosku  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2018 rok także jest 

pozytywna. (Uchwała Nr V-00322-8/19 z dnia 17 maja 2019 roku). 

Uchwały RIO oraz opinia Komisji Rewizyjnej zostały odczytane w dniu wczorajszym 

(30.05.2019) na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, w związku z powyższym radni 

uznali, iż można odstąpić od odczytania w/w dokumentów. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r., a następnie radni przystąpili do 

głosowania, w wyniku którego 14 głosami „za” jednogłośnie podjęli  uchwałę Nr VI/40/19.  

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy, po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr VI/41/19 

została podjęta jednomyślnie 14 głosami „za”. 

Uchwały oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 Wójt Gminy podziękował za przyjęcie absolutorium wszystkim Radnym oraz 

Przewodniczącej Rady Gminy. 

O godz. 14.18 Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę.  

Obrady wznowiono o godz. 14.39. 

 

 

Ad.8. i 9. 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Krauze udzieliła wyjaśnień w zakresie projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Płaska na lata 2019 – 2027 oraz 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płaska na 2019 rok, informując 

radnych, że zmiana WPF związana jest z wprowadzeniem do budżetu kredytu w wysokości 

1 500 000 zł. Tym samym wydłuża się okres spłaty kredytów do roku 2034, ponieważ spłata 

długoterminowego kredytu planowana jest na 15 lat z uwzględnieniem karencji do końca 

2019 roku. Wykonanie wydatków za 2019 rok zaktualizowane zostaje z dostosowaniem do 

ostatnich zmian w budżecie oraz wprowadzona zostaje inwestycja polegająca na przebudowie 

drogi prowadzącej do przejścia granicznego w Kurzyńcu. Wprowadzenie kredytu do budżetu 

na okres 15 lat nie wpływa negatywnie na wskaźniki spłaty wynikające z art. 243 ustawy o 

finansach publicznych. Na przestrzeni tych lat wszystkie wskaźniki zostają zachowane. 

Wójt Gminy poinformował również, że w/w kredyt długoterminowy jest przeznaczony 

na remont drogi biegnącej przez miejscowość Rudawka do przejścia granicznego w Kurzyńcu 

Projekt został wybrany do dofinansowania z środków Funduszu Samorządowych Dróg 

Lokalnych. Po przetargu kwota inwestycji wynosi 2 850 000 zł. Udział własny gminy to 

około 1 180 000 zł. Na chwilę obecną brakuje 600 000 zł. Były prowadzone rozmowy z 

Wojewodą oraz Lasami Państwowymi. Lasy Państwowe zgodziły się dofinansować 



inwestycję drogową Gminy Płaska z potwierdzeniem na piśmie kwoty min 150 000 zł. Po 

rozmowach z Wojewodą oraz Panią Dyrektor Wydziału Infrastruktury - deklarują oni 

wsparcie z wyrównaniem brakującej kwoty. W chwili obecnej trwa procedura formalna. W 

niedługim czasie zostanie podpisana umowa na wykonanie drogi Rudawka – Kurzyniec. 

Przejście graniczne w Kurzyńcu daje duże możliwości rozwojowe dla gminy. Obecnie 

przekracza granicę w sezonie letnim około 3000 osób. Planowane jest otwarcie przejścia w 

Lipszczanach, dzięki któremu będzie możliwy rozwój przejścia w Kurzyńcu. 

Wójt Gminy zaznaczył, iż z w/w kredytu długoterminowego kwota 1 200 000 zł 

przeznaczona jest na wkład własny w remont drogi Rudawka – Kurzyniec, kwota około 

100 000 zł na remont hydroforni w Gruszkach, pozostała kwota przeznaczona zostanie na  

wkład własny do Punktu Przedszkolnego. Jesteśmy po uzgodnieniach, kontroluje nas RIO 

oraz Ministerstwo Finansów, akceptują oni kredyt i nie zgłaszają zastrzeżeń.  

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Płaska na lata 2019 – 2027, a następnie 

radni przystąpili do głosowania, w wyniku którego 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymuję 

się” (E. Skubis) podjęli  uchwałę Nr VI/42/19.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy Płaska na 2019 r., po czym przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr VI/43/19 została 

podjęta jednomyślnie 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymuję się” (E. Skubis).   

Uchwały oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Ad. 10.  

Sekretarz Gminy - Maciej Zdancewicz udzielił wyjaśnień w zakresie projektu uchwały 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia granic ich 

obwodów od dnia 1 września 2019 roku. Poinformował, iż w związku z art. 210, 217 prawo 

oświatowe, Rada Gminy na przełomie 2017/2018 roku przyjęła uchwałę w sprawie 

dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego na okres od 1 września 2017 do 31 

sierpnia 2019. Od 1 września 2019 roku postanowienia uprzednio przyjętej uchwały przestają 

obowiązywać, w związku z tym niezbędne jest przyjęcie nowego aktu ustalającego plan sieci 

publicznych szkół podstawowych i określenie granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 

roku. 

         W związku z brakiem uwag, radni w jednomyślnym głosowaniu 14 głosami „za” podjęli 

uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia granic 

ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku. Uchwała Nr VI/44/19 oraz imienne wyniki 

głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 11. 

 Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Płaska na rok 2019. Na podstawie art. 37 ust. 2 ustawy z 

dnia 20 lipca 2017 r. prawo wodne, Rada Gminy określa, w drodze uchwały będącej aktem 

prawa miejscowego, corocznie do dnia 20 maja wykaz kąpielisk na terenie gminy lub na 

polskich obszarach morskich przyległych do danej gminy. Z wnioskiem wystąpił organizator 

kąpieliska Chris Turystyka i Rekreacja Magdalena Alchimowicz. Kąpielisko zlokalizowane 

jest na terenie działki nr 445, obręb Serwy. Uzyskane zostały wszelkie niezbędne uzgodnienia 

oraz opinie. Rada gminy podjęciem uchwały zatwierdza wykaz kąpielisk. 



 Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do niniejszego wykazu. W wyniku głosowania 

14 głosami „za” radni przyjęli Wykaz kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Płaska na 

rok 2019. Uchwała Nr VI/45/19 oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

 

Ad. 12. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad odpłatności za 

umieszczanie reklam na mieniu gminy. Zaznaczył, iż dotychczas nie było uchwały regulującej 

tego typu płatności. Zgodnie z projektem uchwały ceny za umieszczanie reklam nie są zbyt 

wysokie. Umieszczanie bannerów lub innych reklam będzie służyło rozwojowi turystyki oraz 

poprawi wizerunek gminy. Jeśli w przyszłości pojawią się uwagi do wysokości opłat czy 

uchwały, zostaną dokonane zmiany. 

Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do niniejszego projektu uchwały. W wyniku 

głosowania 14 głosami „za” podjęli Uchwałę Nr VI/46/19 w sprawie zasad odpłatności za 

umieszczanie reklam na mieniu gminy. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Ad. 13. 

Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody na terenie gminy Płaska w celu przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. Regulamin ten określa w szczególności prawa i obowiązki 

przedsiębiorstwa wodociągowego oraz odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę za pomocą urządzeń wodociągowych. 

W związku z wydaniem negatywnej opinii przez organ regulacyjny, który opiniuje 

projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, w zakresie zgodności z 

przepisami ustawy, dokonano uzupełnień zgodnie z wytycznymi.  Uzupełnienia dotyczyły 

pominięcia terminu określonego w fakturze, który nie może być dłuższy niż 14 dni od daty 

wysłania lub doręczenia w inny sposób oraz nie określono wymogów w zakresie rodzaju, 

wielkości rur przyłącza wodociągowego. 

Radna Edyta Skubis zwróciła uwagę w „Projekcie regulaminu dostarczania wody na 

terenie gminy Płaska” na rozdział 2 § 3 „W zakresie dostarczania wody przedsiębiorstwo 

wodociągowo-kanalizacyjne jest zobowiązane: 

1) dostarczać odbiorcy usług wodę przeznaczoną do spożycia przez ludzi w ilości 

nie mniejszej niż 0,5 m3 na dobę;”. Zaznaczyła, iż należałoby dodać słowo „jakość”. 

Zaproponowała w rozdziale 2 § 3 pkt 1 zmianę wyrażenia z „przeznaczoną do spożycia przez 

ludzi” na  „należytej jakości”. 

 Sekretarz Gminy poinformował, iż normy jakości wody wynikają z pozwolenia 

wodno-prawnego, w związku z którym jakość wody przydatnej do picia musi być zachowana. 

 Wójt Gminy zaznaczył, iż woda jest kontrolowana przez sanepid. Kontrole 

przeprowadzane są w zależności od potrzeb, czasami nawet co kilka dni. Poinformował 

również, iż brakuje wody w Serskim Lesie, w związku z powyższym należy wywiercić tam 

studnię. Budowa nowej studni kosztuje około 300 000 zł. Dodatkowo aby poprawić jakość 

wody należałoby zbudować zbiorniki zewnętrzne, aby stacje do uzdatniania mogły być 

płukane woda uzdatnioną. Utrzymanie ciśnienia w sieci to kolejne koszty. Budowa takiego 

zbiornika to około 200 000 zł. Na terenie Gminy Płaska mamy niskie ceny wody około 3 

zł/m3, które przeznaczone są na bieżące opłaty związane z funkcjonowaniem. Naprawy i 



konserwacja urządzeń są wykonywane w ramach środków własnych i nie posiadamy 

dodatkowego zaplecza na modernizacje czy budowę nowych ujęć. Należałoby podnieść 

opłaty za wodę o kolejne 3-4zł/m3, aby powstało zaplecze finansowe na inwestycje niezbędne 

do prawidłowego funkcjonowania sieci wodociągowej. 

Radna Skubis zwróciła się z zapytaniem, czy celem stwierdzenia rozumienia 

„należytej jakości” jest niepodnoszenie opłat za wodę. 

Wójt Gminy zaznaczył, że nie, ponieważ parametry wody przydatnej do picia 

wynikające z przepisów sanitarnych musza być zachowane. Staramy się utrzymać je na jak 

najlepszym poziomie. Rozumienie słowa jakość może być różnie interpretowana przez 

poszczególne osoby w zależności od smaku wody. 

Radny Marek Juszkiewicz zaznaczył, iż Radna Skubis złożyła wniosek formalny aby 

umieścić w/w słowa.  

Wójt Gminy poinformował, iż regulamin jest opiniowany za każdym razem przez 

Wody Polskie oraz Wojewodę. Nie można do regulaminu dodawać słów ani odejmować, 

ponieważ projekt idzie do zaopiniowania. Należy uwzględniać tylko uwagi z opinii organu 

regulacyjnego. Każda dodatkowa zmiana może sprawić, iż Wody Polskie po raz kolejny 

zaopiniują regulamin negatywnie. 

Radca Prawny poinformował, iż uchwała została już podjęta na poprzednich sesjach. 

Korekta wynika z opinii wystawionej przez Wody Polskie. Na poprzednich sesjach nie były 

składane wnioski o dopisanie słów dotyczących jakości. Został on zaopiniowany, wskazane 

zostały dwie poprawki przez organ regulacyjny, których dotyczy obecna korekta. Nie ulega 

wątpliwości, ze są przepisy ogólnie obowiązujące dotyczące bezpieczeństwa życia i zdrowia 

ludzkiego. Określają one parametry jakie woda zdatna do spożycia musi spełniać. Jeśli 

parametry nie będą zachowane sanepid ma prawo zamknąć takie ujęcie wody.  

Radny Juszkiewicz zaznaczył, iż wyrażenia o których wspomniała Radna Skubis są 

zawarte w ustawie, więc można zawrzeć je w regulaminie. 

Wójt Gminy poinformował Radnego na czym polega budowanie aktów prawnych oraz 

zaznaczył, iż w uchwale rady gminy nie powiela się  przepisów ustawowych, rozporządzeń 

zapisanych w aktach wyższego rzędu. Tego typu dopisywanie spowoduje kolejne uwagi 

dotyczące budowy aktu normatywnego, w związku z czym należało będzie usunąć dopisane 

słowa. 

Radca Prawny dodał, iż wynika to z zasad legislacji. Wojewoda Podlaski bardzo 

pilnuje, aby Rada Gminy nie uchwalała czegoś co uchwalił ustawodawca. Rada Gminy może 

wyłącznie doprecyzować przepisy. Wojewoda wykreśla wszystkie zapisy będące 

powieleniem zapisów ustawowych.  

Radni Skubis i Juszkiewicz wyjaśnienia uznali za wystarczające. 

 

O godz. 15.16 Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę, w związku z awarią zasilania w 

budynku. 

Obrady wznowiono o godz. 15.26. 

 

W związku z brakiem uwag radni przystąpili do głosowania, w wyniku którego 12 

głosami „za” i 2 głosami „wstrzymuję się” (E. Skubis, M. Juszkiewicz) uchwalili projekt 

regulaminu dostarczania wody na terenie gminy Płaska w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. Uchwała Nr VI/47/19 oraz imienne wyniki 

głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 

 



 

Ad. 14. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Płaskiej  – Alina Muraczewska 

udzieliła wyjaśnień w zakresie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy Płaska na lata 2019 - 2029. 

Poinformowała, iż uprzednio podjęta uchwała dotycząca opracowania Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych została zrealizowana. Opracowujemy i wdrażamy 

nową uchwałę w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 

terenie Gminy Płaska, która została opracowana na lata 2019 – 2029. 

 W związku z brakiem uwag, radni w jednomyślnym głosowaniu 14 głosami „za” 

podjęli uchwałę w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 

terenie Gminy Płaska na lata 2019 - 2029.  

Uchwała Nr VI/51/19 oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 15. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres powyżej 3 lat. Zgodnie z projektem uchwały poinformował, iż na 

zawarcie umowy dzierżawy powyżej 3 lat Rada Gminy wyraża Wójtowi zgodę. Umowy 

dotyczą kilku punktów, gdzie stoją stacje GSM, Orange. Zawarte wcześniej umowy kończą 

się, w związku z czym należy zawrzeć nowe na okres 10 lat. Nie proponujemy podwyższenia 

opłat z tytułu dzierżawy, obecne stawki są racjonalne, kwartalnie około 3 tys. zł.  

Radny Grzegorz Demski zaproponował podniesienie opłaty dzierżawy ze względu na  

podwyżki.  

Wójt Gminy poinformował, iż podnoszenie opłat może spowodować wypowiedzenie 

umowy, co będzie skutkowało pogorszeniem usług dotyczących telefonii komórkowej na 

terenie gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały, a następnie radni w wyniku 

głosowania 13 głosami „za” i 1 głosem „przeciw” (G. Demski) podjęli Uchwałę NR VI/49/19 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres powyżej 3 lat. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ad. 16. 

 Sekretarz Gminy udzielił wyjaśnień w zakresie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały NR XI/80/15 Rady Gminy Płaska z dnia 3 grudnia 2015 r w sprawie opłaty 

miejscowej. Zgodnie z projektem uchwały poinformował, iż zmiana dotyczy terminu wpływu 

pobranych pieniędzy tzw. inkasa przez osoby zbierające. Dotychczas pieniądze wpłacane były 

do 10 dnia każdego miesiąca. Po zmianie pieniądze za opłatę miejscową inkasenci 

zobowiązani są wpłacić na rachunek Urzędu Gminy Płaska w terminie do 10 dnia miesiąca 

następującego po kwartale, w którym pobrano opłatę. Zmiana wynika z faktu, iż inkasenci 

przynoszący opłatę nie mieścili się w terminie, w związku z czym nie przysługiwała im 

prowizja za inkaso.  

W związku z brakiem uwag radni przystąpili do głosowania, w wyniku którego 14 

głosami „za” uchwalili projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XI/80/15 Rady 



Gminy Płaska z dnia 3 grudnia 2015 r w sprawie opłaty miejscowej. Uchwała Nr VI/50/19 

oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Ad. 17. 

Sekretarz Gminy udzielił wyjaśnień w zakresie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Płaskiej. Uchwałę w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej Rada Gminy przyjęła na poprzedniej sesji 20 

marca 2019 roku. Uchwała zakłada, iż od 1 września 2019 roku tworzy się Punkt 

Przedszkolny przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej, zlokalizowany w 

pobliżu szkoły w budynku po byłym komisariacie policji. Budynek zostanie wyremontowany 

i dostosowany w ramach projektu o dofinansowanie. Do punktu przedszkolnego będą 

uczęszczały dzieci w wieku 3-4 lat. Będzie on działał od poniedziałku do piątku w godzinach 

od 8.00 do 13.00 z możliwością przedłużenia w godzinach 7.30 do 15.30. Zmiana w/w 

uchwały uwzględnia uwagi przekazane przez Kuratorium Oświaty w Białymstoku. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Płaskiej, a następnie radni przystąpili do 

głosowania, w wyniku którego 14 głosami „za” podjęli  w/w uchwałę.  

Uchwała NR VI/48/19 oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Ad. 18. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 

zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody. Poinformował, iż zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, Nadleśnictwo Płaska wystąpiło do Urzędu Gminy o uzgodnienie 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody. Dotyczy to dwóch dębów 

będących pomnikami przyrody o obwodzie pnia 3,91 m oraz 3,34 m. Z pisma oraz oględzin 

wynika, iż drzewa są już martwe. Zabiegi mają polegać na przycięciu i usunięciu martwych 

konarów, aby nie zagrażały one życiu czy bezpieczeństwu. Do pisma dołączone są notatki 

terenowe, dokumentacja fotograficzna, karta informacyjna oraz konsultacje pracowników 

nadleśnictwa z abortystą dotyczące możliwości przeprowadzenia cięć. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu 

uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody, a następnie radni przystąpili do głosowania, w wyniku którego 14 głosami „za” 

podjęli  w/w uchwałę.  

Uchwała Nr VI/52/19 oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

Ad. 19. 

 Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXI/157/17 Rady Gminy Płaska z dnia 12 czerwca 2017 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Płaska dla 23 

obszarów w miejscowości Płaska. Poinformował, iż w podjętej uchwale na załączniku nr 22 

błędnie określono granicę obszaru nr 22, ponieważ nie objęto obszarem opracowania całości 

działek ewidencyjnych nr 322/7 i 322/11 oraz niepotrzebnie włączono do obszaru 

opracowania działkę ewidencyjną nr 322/9. W zaistniałej sytuacji niezbędna jest korekta 



granicy obszaru nr 22 objętego opracowaniem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Płaska dla 23 obszarów w miejscowości Płaska. 

Po zapoznaniu się z przedstawionym materiałem Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały i przystąpiono do głosowania.  

Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do niniejszego projektu uchwały. W wyniku 

głosowania 14 głosami „za” podjęli Uchwałę Nr VI/53/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXI/157/17 Rady Gminy Płaska z dnia 12 czerwca 2017 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Płaska dla 23 

obszarów w miejscowości Płaska. 

Uchwała oraz imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Ad. 20. 

W ramach punktu "wolne wnioski" poruszono następujące sprawy: 

- Wójt Gminy poinformował, iż do Marszałka Województwa Podlaskiego jako właściciela 

drogi biegnącej przez Płaską, Suchą Rzeczkę wystąpiliśmy z wnioskiem o lokalizację 

przejścia dla pieszych przy sklepie w Suchej Rzeczce, a w miejscowości Płaska o lokalizację 

progów zwalniających przy szkole oraz przedszkolu w centrum miejscowości. W związku z 

w/w wnioskiem otrzymaliśmy pismo z odmową. W miejscowości Sucha Rzeczka nie może 

powstać przejście dla pieszych ze względu na brak chodnika po drugiej stronie drogi 

wojewódzkiej, natomiast w miejscowości Płaska nie mogą powstać progi zwalniające, 

ponieważ nie dopuszczalne jest montowanie progów  zwalniających na drogach krajowych i 

wojewódzkich. W związku z powyższym będą prowadzone rozmowy z Komendą Policji 

może uda się znaleźć rozwiązanie. Nie można tego tak zostawić, ponieważ od września dzieci 

z przedszkola będą chodziły na obiady czy zajęcia, a jeżdżą tędy z znaczną prędkością, duże 

samochody z drewnem. 

- Radny Marek Juszkiewicz zwrócił się z zapytaniem dotyczącym przejęcia gminnej sieci 

internetowej przez firmę Idealan oraz podłączeń do sieci w najbliższym czasie.  

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy informując, iż sieć została już przekazana firmie 

Idealan. Obecnie trwają podłączenia osób, które złożyły wnioski i są w zasięgu sieci. Zgodnie 

z wcześniejszą informacją Prezesa firmy podłączenia podzielone są na trzy etapy. W 

pierwszym etapie podłączane są osoby, które były przyłączone przez gminę do sieci, w 

drugim etapie są osoby będące w zasięgu sieci światłowodowej, natomiast w trzecim etapie 

będą osoby do których sieć nie sięga i musi zostać doprojektowana i dobudowana. 

Wójt gminy dodał, iż trwa proces modernizacji. Na początku firma Idealan musiała 

wymienić urządzenia, całą centralę w Urzędzie Gminy, aby dostosować prędkość oraz 

wymagania sieci. Podłączenia zostały wykonane w Dalnym Lesie, Serskim Lesie, 

Mikaszówce oraz w części w miejscowości Strzelcowizna. Do końca roku wszystkie wnioski 

powinny zostać rozpatrzone, a zainteresowani podłączeni do sieci internetowej. 

- Radny Andrzej Jadeszko zwrócił uwagę na zły stan techniczny daszków turystycznych 

tablic informacyjnych. 

Wójt Gminy poinformował Radnego, iż większość tablic i daszków jest w dobrym 

stanie, tylko w niektórych miejscach daszki zostały uszkodzone lub zniszczone np. na 

wyjeździe z Suchej Rzeczki na Studzienicą. Posiadamy ubezpieczenie, aczkolwiek należy 

sprawdzić czy te uszkodzenia objęte jest polisą, jeśli  nie to naprawy zostaną wykonane we 

własnym zakresie. 

- Radny Jadeszko zwrócił również uwagę na to, iż tablica w miejscowości Gruszki 

zlokalizowana jest za płotem, w związku z czym jest mało dostępna dla zainteresowanych.  



Wójt gminy poinformował, iż każde ustawienie tablicy informacyjnej przy drodze, 

która nie jest gminną wiąże się z uzyskaniem pozwolenia od zarządcy drogi oraz dużymi 

opłatami z tego tytułu. W związku z powyższym w miejscowości Gruszki gdzie jest droga 

wojewódzka umieszczono tablice w miejscach, które są w posiadaniu gminy, choć mniej 

dostępnych. Postaramy się znaleźć inne bezpłatne miejsce, bardziej dostępne dla turystów. 

- Na koniec Dyrektor Szkoły Dariusz Sudyk zaprosił wszystkich mieszkańców wraz z 

rodzinami na Festyn Rodzinny z okazji Dnia Dziecka, który odbędzie się w dniu 1 czerwca 

2019 w godzinach od 10 do 14, na stadionie przy szkole. 

 

 

Ad. 21. 

Wobec zrealizowania porządku obrad i braku dalszych głosów w punkcie "Wolne 

wnioski"  Przewodnicząca Rady Gminy – Alicja Polkowska o godzinie 15:58 zamknęła 

obrady VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Płaska. 
 

 

 

Protokołowała:   

Monika Brzostowska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  Wprowadź nazwę pliku >>>>> Sesja-VI-2018   

  Wprowadź miejscowość >>>>> Płaska   

  Wprowadź datę  >>>>> 31 maja 2019 r.   

                      

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 1 1. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji.   

1           GŁOSOWAŁO:  15       

1           głosowało ZA: 15       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 2 2. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   

1           GŁOSOWAŁO:  15       

1           głosowało ZA: 13       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 2       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     



1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta WSTRZYMAŁ się     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek WSTRZYMAŁ się     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 3 3. 6.c Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Płaska 

wotum zaufania. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  15       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 1       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz głosował ZA     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek WSTRZYMAŁ się     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     



1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 4 4. 7.d Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2018 r. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 5 5. 7.e Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2018 r. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     



5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 6 6. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Płaska na lata 2019 – 2027. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 13       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 1       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta WSTRZYMAŁ się     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0 

 
 
                    

1                     



1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 7 7. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płaska na 

2019 rok. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 13       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 1       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta WSTRZYMAŁ się     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 8 8. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych i określenia granic ich obwodów od dnia      1 
września 2019 roku. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     



6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 9 9. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk zorganizowanych 

na terenie Gminy Płaska na rok 2019.  

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0           
  
          

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   



1 10 10. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad odpłatności za umieszczanie 
reklam na mieniu gminy. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 11 11. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody na terenie gminy Płaska w celu przekazania go do 
zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 12       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 2       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     



7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta WSTRZYMAŁ się     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek WSTRZYMAŁ się     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 12 12. 14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy Płaska na 
lata 2019-2029. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0           
  
          

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   



1 13 13. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres powyżej 3 lat. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 13       

1           głosowało PRZECIW: 1       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz 
głosował 
PRZECIW     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 14 14. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XI/80/15 Rady 

Gminy Płaska z dnia 3 grudnia 2015 r w sprawie opłaty miejscowej. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     



6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 15 15. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

utworzenia Punktu Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Płaskiej. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0           
  
         

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   



1 16 16. 18. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 
zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     

6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     

0                     

0                     

1                     

1   Płaska, dn.: 31 maja 2019 r.   
1 17 17. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/157/17 

Rady Gminy Płaska z dnia 12 czerwca 2017 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Płaska dla 23 obszarów w miejscowości Płaska 

  

1           GŁOSOWAŁO:  14       

1           głosowało ZA: 14       

1           głosowało PRZECIW: 0       

1           WSTRZYMAŁO się: 0       

1     LP. Nazwisko i Imię jak głosował     

1     1 Jadeszko Andrzej głosował ZA     

2     2 Demski Grzegorz głosował ZA     

3     3 Abrycka Anna głosował ZA     

4     4 Wasilewski Tadeusz nie głosował     

5     5 Polkowska Alicja głosował ZA     



6     6 Ślużyńska Katarzyna głosował ZA     

7     7 Lesiecki Stanisław głosował ZA     

8     8 Tarasiewicz Aneta głosował ZA     

9     9 Skubis Edyta głosował ZA     

10     10 Kuźnicka Dorota głosował ZA     

11     11 Okuniewski Jerzy głosował ZA     

12     12 Juszkiewicz Marek głosował ZA     

13     13 Wydra Piotr głosował ZA     

14     14 Bagiński Jan głosował ZA     

15     15 Sławińska Mirosława głosował ZA     
 


